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Na poczÄ…tek wrócÄ™ jeszcze do jednego wÄ…tku janowskiego audytu. A mianowicie chodzi o
uwagÄ™, jakÄ… zgÅ‚osiÅ‚a firma BDA, Å¼e umowy dzierÅ¼aw, które wymagaÅ‚y od
dzierÅ¼awców ubezpieczenia koni, nie przewidywaÅ‚y sposobu dokumentowania, Å¼e takie
ubezpieczenie byÅ‚o faktycznie zawarte.

Marek Trela, kiedy go prosiÅ‚em, aby siÄ™ odniósÅ‚ do tego zastrzeÅ¼enie, mówiÅ‚, Å¼e on to
sprawdzaÅ‚ zanim wydaÅ‚ konia. Jednak kiedy go pytaÅ‚em, jak to sprawdzanie w praktyce
wyglÄ…daÅ‚o, nie mógÅ‚ sobie przypomnieÄ‡ szczegóÅ‚ów. Ale przypomniaÅ‚ sobie Jerzy 
BiaÅ‚obok. MichaÅ‚ów teÅ¼ bowiem wydzierÅ¼awiaÅ‚ cenne konie, a obie stadniny korzystaÅ‚y z
tej samej, amerykaÅ„skiej firmy ubezpieczeniowej Jarvis International. OtóÅ¼ zanim koÅ„ zostaÅ‚
wydany dzierÅ¼awcy, zanim opuÅ›ciÅ‚ stadninÄ™, to po pierwsze &ndash; najpierw pieniÄ…dze
musiaÅ‚y byÄ‡ na koncie spóÅ‚ki, a po drugie &ndash; z firmy Jarvis International przychodziÅ‚ mail
potwierdzajÄ…cy zawarcie ubezpieczenia. A niezaleÅ¼nie od tego, Å¼aden wynajÄ™ty
przewoÅºnik, zarówno ten samochodowy, jak i ten samolotowy, nie wziÄ…Å‚by na pokÅ‚ad cennego
konia, gdyby nie byÅ‚ pewny, Å¼e koÅ„ jest ubezpieczony. Tak wiÄ™c nie byÅ‚a to tylko kwestia
zaufania. To byÅ‚o sprawdzane!                                   *                 *               *       Wczoraj, czyli we
wtorek 16 czerwca, w MichaÅ‚owie odbyÅ‚ siÄ™ wiosenny przeglÄ…d koni. Po raz pierwszy od 19
lutego 2016 roku w stadninie pojawiÅ‚ siÄ™ Jerzy BiaÅ‚obok, zaproszony na przeglÄ…d przez 
Tomasza Chalimoniuka. ByÅ‚a teÅ¼ Urszula BiaÅ‚obok, zaproszona z kolei przez obecnego
peÅ‚niÄ…cego obowiÄ…zki prezesa Marka RomaÅ„skiego. Nie byÅ‚o Moniki SÅ‚owik. Nikt nie
zaprosiÅ‚ osoby, która jeszcze niedawno peÅ‚niÅ‚a obowiÄ…zki prezesa SK MichaÅ‚ów.                   
                *                 *               * Nikt nie zaprosiÅ‚ Moniki SÅ‚owik, choÄ‡ kilka dni wczeÅ›niej
dostaÅ‚a absolutorium za rok 2019 podczas zgromadzenia wspólników, czyli podczas oceny jej
dziaÅ‚alnoÅ›ci przez jej zwierzchników z KOWR. Wiem teÅ¼ od niej, Å¼e bilans finansowy za rok
2019 bÄ™dzie dodatni, w wysokoÅ›ci kilkuset tysiÄ™cy zÅ‚. Wraca wiÄ™c pytanie, dlaczego
zostaÅ‚a odwoÅ‚ana? Tym bardziej jest to dziwne, Å¼e Monika SÅ‚owik przystÄ…piÅ‚a do konkursu
rozpisanego przez KOWR, a zostaÅ‚a zastÄ…piona przez kolejnÄ… osobÄ™, która tylko peÅ‚ni
obowiÄ…zki, a przede wszystkim nie jest koniarzem.                                    *                 *               * 
PosÅ‚anki PO, Dorota Niedziela i Joanna Kluzik-Rostkowska skÅ‚adajÄ… wniosek do sejmowej
komisji etyki o ukaranie ministra Jana Krzysztofa Ardanowskiego. Chodzi o to, Å¼e minister
zarówno z mównicy sejmowej, jak i podczas konferencji prasowej w PAP zarzucaÅ‚ posÅ‚ankom,
Å¼e opisujÄ…c sytuacjÄ™ w janowskiej stadninie mówiÅ‚y nieprawdÄ™ z powodów politycznych.
Tymczasem posÅ‚anki majÄ… teÅ¼ twarde dowody na to, Å¼e faktycznie byÅ‚o tak, jak to
opisywaÅ‚y. Tym dowodem jest m. in. notatka sÅ‚uÅ¼bowa gÅ‚ównego lekarza weterynarii Bogdana
Konopki dla ministra rolnictwa. Pan Konopka byÅ‚ na kontroli w janowskiej stadninie (w tym takÅ¼e
w oborze) 10 dni wczeÅ›niej niÅ¼ posÅ‚anki, a jego uwagi kaÅ¼dy moÅ¼e teraz przeczytaÄ‡ sam
w moim tekÅ›cie pt. &bdquo;Wycofywanie siÄ™ rakiem&rdquo; (
http://hipologika.pl/modules/news/article.php?storyid=478) i wyciÄ…gnÄ…Ä‡ wnioski.                        
          *                 *               * Kolejny hodowca przestaje pracowaÄ‡ w paÅ„stwowej stadninie. Z
dniem 1 czerwca po 27 latach pracy odszedÅ‚ ze Stadniny Koni Krasne JarosÅ‚aw KsiÄ™Å¼uk.
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Obecnie w Å¼adnej z dwóch paÅ„stwowych stadnin hodujÄ…cych konie peÅ‚nej krwi (jedna to Iwno
poÅ‚Ä…czone z Golejewkiem, a druga to Krasne) nie ma hodowcy, bo osoba, która w Iwnie peÅ‚ni
formalnie funkcjÄ™ kierownika stadniny, na miano hodowcy nie zasÅ‚uguje. Kolejny dowód na to,
Å¼e paÅ„stwowa hodowla koni musi upaÅ›Ä‡. To tylko kwestia czasu.Marek Szewczyk  
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